



Hotel ICON

Owned by  PolyU

## Terms and Conditions for Floral Fruit Harmony Afternoon Tea First 100 Bookings Offer

1. Service charge is applied based on the original price before the discount.
2. This offer is only applicable to official website bookings with promotion code.
3. This offer must be redeemed by dining in from Monday to Friday on or before 2 May 2025.
4. Blackout dates apply: 4, 18, 21 April and 1, 5 May 2025.
5. This offer is not redeemable for cash or other products.
6. This offer is only available for limited quota, first come first served.
7. This offer includes one Instant Photography capturing the enjoyment of the afternoon tea.
8. Deposit and advance reservation are required.
9. The offer is subject to change without prior notice.
10. In case of any disputes, Hotel ICON reserves the right to make the final decision.

### 「鳥語花韻果香下午茶」首 100 位預訂專屬下午茶優惠之條款及細則

1. 加一服務費將以原價計算。
2. 此優惠只適用於官網並使用優惠碼預訂。
3. 此優惠只適用於 2025 年 5 月 2 日或之前之星期一至五預訂，並只適用於堂食。
4. 此優惠不適用於 2025 年 4 月 4、18、21 日及 5 月 1、5 日。
5. 此優惠不可兌換現金或其他產品。
6. 此優惠名額有限，優惠先到先得。
7. 凡惠顧此下午茶即可獲得即影即有照相服務乙次。
8. 需提前預訂並支付訂金。
9. 優惠內容如有任何更改恕不另行通知。
10. 如有任何爭議，唯港薈保留最終決定權。

17 Science Museum Road,  
Tsim Sha Tsui East,  
Kowloon, Hong Kong  
香港九龍尖沙咀東部  
科學館道 17 號

T +852 3400 1000  
F +852 3400 1001  
www.hotel-icon.com